



Haier Thermostat Instructions



海爾恆溫器使用說明



On / Off: Push the  button at the top of the thermostat to turn the system on and off.

Mode: Press Mode button to change between Heating  and Cooling . All other symbols should not be used.

Fan: Press  button to change fan speeds. The more lines on each side of the fan icon indicates an increase in fan speed. All lines flashing in sequence indicates Auto Fan speed mode.

Room Temperature setting:  Down arrow decreases room temperature.  Up arrow increases room temperature. Cooling temperature should not be set under 65 degrees. Heating temperature should not exceed 75 degrees.

Time & Set: These buttons are not to be used.


Caution: For units with 2 indoor wall mounted units both units must be in the same operating mode. Each of the units must be in either heating, cooling or OFF Mode.

Outdoor Unit: Do not place anything in front of the outdoor unit.

Indoor Unit Filters: Filters must be kept clean and checked on a monthly basis.

開/關: 按下恆溫器頂部的  按鈕打開和關閉系統。

模式 (Mode): 按 Mode (模式) 按鈕  加熱和  冷卻。所有其他符號不應該被使用。

風扇: 按  按鈕更改風扇轉速。風扇圖標兩邊的線條越多,表示風扇速度增加。所有行順序閃爍表示自動風扇速度模式

室溫設置:  向下箭頭降低室溫。  向上箭頭提高室溫。冷卻溫度不應設定在 65 度以下。加熱溫度不得超過 75 度。

時間和設置(Time & Set): 不使用這些按鈕。

注意: 對於帶有 2 個室內壁掛式裝置的機組, 兩台機組必須處於相同的運行模式。每個單元必須處於加熱,冷卻或關閉模式

戶外主機: 不要在室外機前面放置任何東西。

室內單元過濾器: 過濾器必須保持清潔並每月檢查一次。